
Mötesprotokoll från ordinarie styrelsemöte för Västerbottens läns 

Stövarklubb den 25/10 2022 kl: 18:30 via Skype. 

 

Deltagande: , Erik Karlsson, Mikael Nilsson, Christel Karlsson, Mats Gustafsson, Leif 

Lundholm, Hans Olof Markström och Thomas Moström. Förhindrad att deltaga: 

Roger Grenholm 

§ 1   Mötets öppnande. 

Ordförande hälsade alla deltagande välkomna, och förklarade mötet öppnat. 

§ 2   Val av sekreterare och protokolljusterare. 

Mats G valdes till protokollförare, samt Leif L att tillsammans med ordföranden 

justera protokollet. 

§ 3   Föredragningslistans godkännande. 

Godkändes förslaget till föredragningslista med tilläggsärenden under punkten 

övriga frågor. 

§ 4   Föregående protokoll. 

Genomgicks senaste protokoll . Styrelsen beslutar: Att lägga föregående 

protokoll till handlingarna. 

§ 5   Qvinnokampen 

Vi har fått positiva  betyg från årets deltagare med omnejd. Vissa saker som 

förseningar med priser inför prisutdelningen var ett, kan vi göra så det blir bättre 

nästa år. Stövarklubbens roll-up saknades i år? Vi får anskaffa nya om den inte 

återfinns. Erik tänker ha ett möte med Qvinnogruppen runt årsskiftet, så vi kan 

komma överens om ett tidigare datum för sponsoranskaffning e,t,c 

     



§ 6   Övriga fasta prov 

KM det blev samma upplägg som tidigare att domare och hundägare träffas på 

förlottade provrutor varje morgon. Allt flöt på bra även denna gång. Även 

Åseleprovet. DM Norrbotten finns det en del negativa synpunkter på deras 

upplägg. 

§ 7   Ostprovet 5-6 nov 

Roll-up skall tas fram. Bästa hunden med Västerbottensosten i bakgrunden. 

§ 8   Ekonomi 

Ekonomin ser bra ut efter ingång och utgång i samband med Qvinnokampen. Vi 

fick dessutom i år 50 000 i sponsorbidrag. Vi har en tankegång att kunna ge våra 

duktiga vägvisare reseersättning nästa år. 

§ 9   Valberedningsfrågan 

God tid inför nästa årsmöte måste lösningen för en ny kassör samt valberedning 

vara i hamn. 

§ 10   Medlemsfrågan 

Vi fortsätter att tappa medlemmar i vår klubb, samt över hela landet. Vi måste få 

in fler ungdomar i vår sport. Thomas Moström tar på sig att kontakta 

Jägarförbundet för att i gång en ungdomsverksamhet, som på sikt kan gagna 

medlemsantalet. Vi har även en ide’att vi ska kunna hyra en stuga på Annsia 

camping i samband med Qvinnokampen nästa år, som inkvarter till intresserad 

ungdom som vill följa med ut i skogen och tävlingen, och kanske vill utbilda sig till 

jaktprovsdomare. 

 

§ 11  Utbildningsprogram drevprov 

Nya drevprovsregler kommer att ske genom Vuxenskolan. 



§ 12  Mötets avslut 

Ordföranden tackar alla för kvällens genomförda skypemöte. 

§ 13  Nästa planerade möte 

Vi bokar in ett nytt möte den 6/12 kl 18:30 

 

Ordförande Erik Carlsson     Justerare 

 

Protokollförare  Mats Gustafsson        

      


